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旋转按键
旋转：切换表盘 / 滚动应用列表和界面
单击：打开应用列表 / 返回上一级
双击：切换菜单样式
长按：打开音量条

应用安装

电源键
长按：开机 / 关机、重启
单击：亮屏 / 熄屏 / 返回主表盘界面
双击：打开多任务界面

截图：同时长按旋转按键和电源键
强制重启：长按电源键 10 秒以上

旋转按键

电源键

侧摄像头

用户指南

产品介绍
在使用产品前，请仔细阅读本说明书。

开机和充电
长按电源键可以开机。
将手表充电区域与充电底座正面对准，充电底座会自动吸附并开始充电，手表屏幕会出现充电界面。

安装SIM卡

使用

因个体存在差异，在佩戴时若感到皮肤不适，请停止佩戴并咨询医生。

当手表电量过低时，会无法开机，请及时充电。

如果您从未知来源下载应用，可能会使您的设备和个人信息面临安全风险。

请使用标准的Nano-SIM卡，确保SIM卡的
金属芯片面无脏污或氧化。

放卡请参照图示方向，将SIM卡的缺口与
卡槽的缺口对齐，把SIM卡放入卡槽。放
置到位后，将卡槽孔与手表上的开孔对
齐，然后将卡槽推入手表即可。

应用卸载

安装SIM卡后，需要长按电源键重启手表，手表才能识别SIM卡。

1. ① 在任意界面从上往下滑动一次：打开通知与状态栏
 ② 在任意界面从上往下滑动两次：打开控制中心

2. 在表盘主页从右往左滑动：切换功能卡片
3. 在表盘主页从左往右滑动：打开通话菜单
4. 在其他界面从左往右滑动：返回上一级

应用安装与卸载

封面(中文)

背面(英文)
注意按此方向

Rotational Button
Rotate: Change watch faces / Scroll pages. 
Press: Open app list / Return to the previous screen.
Double-press: Change the menu style.
Press and hold: Open volume adjustment.

App Installation

App Uninstallation

Power  Button
Press and hold: Turn on/off, restart.
Press: Light up screen / Turn off screen / 
          Return to the main watch face.
Double-press: Open multitasking interface.
Screenshot: Long press the upper button and the lower button at the same time.
Force restart: Long press the lower button for over 10 seconds.

Rotational Button

Power  Button

Side Camera

User Guide

Product Introduction
Before using this product, please read the manual carefully.

Powering On and Charging

Installing the SIM Card

Usage

If you feel discomfort on your skin while wearing the watch, please remove it promptly and 
seek medical advice. 

If the battery power is too low, the device cannot be turned on. Please charge it in a timely 
manner.

After the installation of the SIM card, it is necessary to reboot the watch by long-pressing 
the power key for the watch to recognize the SIM card.

If you download apps from unknown sources, your device and personal information can be 
at risk.

1. ① Swipe down once on any screen: Opens the notification and status bar.
 ② Swipe down twice on any screen: Opens the control center.

2. Swipe from right to left on the watch face: Switch function cards.
3. Swipe from left to right on the watch face: Open the phone menu.
4. Swipe from left to right on other screens: Return to the previous page.

App Installation and Uninstallation

The watch can be powered on by pressing and holding the lower button. 
Align the charging area of the watch with the face of the charging dock, the dock will 
automatically attach itself until the charging interface appears on the watch screen.

Please use a standard Nano-SIM card and 
ensure that the metallic chip on the SIM 
card is clean and free from dirt or 
oxidation. 

When positioning the card, align the 
notch on the SIM card with the notch in 
the slot, and then place the SIM card into 
the slot. Once the card is properly in 
place, align the hole in the slot with the 
opening on the watch, and then push the 
slot back into the watch.

1. In the main menu, open the Apps market, find an app you want, and tap the "Download" 
button next to it. Once the download is complete, tap the "Install" button to proceed with the 
installation.
2. In the main menu, open Google Play, find an app you want, tap the "Install" button, and wait 
for the app to be downloaded and installed.

View Notifications
When you receive a notification, open the Notifications and Status Bar to view various messages.
Clear Notifications
To clear a notification, swipe it to the right. 
To clear all notifications, scroll to the bottom and tap "Clear All."

Set App Notification Permissions
If you no longer want to receive notifications from a particular app, long-press the app's 
notification and turn off the switch in the pop-up screen. Notifications from that app will no 
longer appear in the Notifications and Status Bar.

View Watch Status
You can view the watch's date and time, remaining battery, signal strength, Wi-Fi connection 
status, and other relevant information in the Notifications and Status Bar.

Notification and Status Bar:
Swipe down once from any screen to open the notification and status bar.
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8. 请勿将设备长期暴露在高温处或发热设备的周围，如日照、取暖器、微波炉、烤箱或热水器等，
电池过热可能引起爆炸。
9. 设备及配件可能包含一些小零件，请放在儿童接触不到的地方。
10. 本设备非医疗设备，产品所提供的任何数据 / 信息不应做为诊断、治疗和预防疾病的依据。
11. 如长时间不使用本产品，请充满电后关机并放置于阴凉干燥处，至少每3个月充电一次。

Safety and Precautions
1. Wear the watch about a finger's width away from your wrist bone. Wearing it too loosely 
may affect heart rate and blood oxygen data. When measuring heart rate and blood oxygen on 
the watch, keep your wrist still during the measurement.
2. The watch has been tested and has demonstrated water and dust resistance under specific 
conditions. However, it is not a professional waterproof device. The watch can be used during 
sports (including exposure to sweat), rain, or hand washing.
3. The watch is not resistant to seawater, alkali solvents, chemical reagents, and other corrosive 
liquids.
4. Use the device within a temperature range of 0°C to 45°C. Operating outside this range may 
cause device malfunction. 
5. Charge the device using the provided charging cable. When using a power adapter for 
charging, use one rated for 5V output voltage and 1A output current, which meets the required 
safety standards. Keep the adapter, charging cable, and device dry while charging. Do not 
touch the adapter and charging cable with wet hands, and ensure they are not exposed to rain 
or submerged in liquid.

6. The product contains a non-removable lithium battery. Do not replace the battery yourself to 
avoid damaging the battery or device. Improper battery disposal may lead to explosions. 
7. Do not disassemble, impact, squeeze, or throw the device into the fire to avoid explosions. If 
the battery swells severely, stop using it.
8. Avoid exposing the device to prolonged high temperatures or placing it near heat sources 
like sunlight, heaters, microwaves, ovens, or water heaters. Overheating of the battery can 
cause explosions.
9. The device and accessories may contain small parts. Keep them out of reach of children.
10. This device is not a medical device. Any data/information provided by the product should 
not be used as a basis for diagnosis, treatment, or prevention of diseases.
11. If not using the product for a long time, charge it fully, turn it off, and store in a cool and 
dry place. Charge it at least once every 3 months.

基本参数
无线连接：蓝牙、Wi-Fi
电池容量：900mAh
操作温度：0℃~45℃
防水防尘等级：IP67
蓝牙发射功率：≤20dBm(EIRP)

包装清单
智能手表        ×1
表带  ×2
充电线            ×1
用户指南        ×1
取卡器            ×1
屏幕保护膜   ×1

操作系统
Android 8.1

监管信息
请在手表中选择设置 > 系统 > 关于手表，
查阅产品型号、CMIIT ID、产品认证标志
等认证信息

产品信息

产品名称：TD-LTE无线数据终端
显示屏：1.9英寸 TFT
分辨率：360×360像素
输入额定值：5V       1A

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver. 
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is 
connected. 
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. 

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be 
used in portable exposure condition without restriction. 

Specific Absorption Rate (SAR) information: 
This product meets the government's requirements for exposure to radio waves. The 
guidelines are based on standards that were developed by independent scientific organizations 
through periodic and thorough evaluation 
of scientific studies. The standards include a substantial safety margin designed to assure the 
safety of all persons regardless of age or health. 
FCC RF Exposure Information and Statement The SAR limit of USA (FCC) is 1.6 W/kg averaged 
over one gram of tissue. Device types: BS-W2403 (FCC ID: 2BCNP-BS-SWMC) has also been 
tested against this SAR limit. The highest SAR values for front of face and Wrist-worn 

accessories are 0.51 W/Kg and 1.05 W/Kg. This device was tested for typical body-worn 
operations with the product kept 0cm from the body. To maintain compliance with FCC RF 
exposure requirements, use accessories that maintain a 0cm separation distance between the 
user's body and the product. The use of belt clips, holsters and similar accessories should not 
contain metallic components in its assembly. 
The use of accessories that do not satisfy these requirements may not comply with FCC RF 
exposure requirements, and should be avoided. Body-worn Operation 
This device was tested for typical body-worn operations. To comply with RF exposure 
requirements, a minimum separation distance of 0cm must be maintained between the user' s 
body and the product, including the antenna. Third-party belt-clips, holsters, and similar 
accessories used by this device should not contain any metallic components. 
Body-worn accessories that do not meet these requirements may not comply with RF exposure 
requirements and should be avoided. Use only the supplied or an approved antenna.       

FCC Warning
This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two 
conditions:  
(1)This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any 
interference received, including interference that may cause undesired operation.

Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance 
could void the user's authority to operate the equipment.  
Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital 
device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable 
protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates 
uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with 
the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no 
guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does 
cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning 
the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or 
more of the following measures:  

安全和注意事项
1. 请将手表佩戴至距腕骨约一指处，佩戴得过松可能影响心率血氧数据。在手表上选择测量心率和
血氧时，请在测量过程中保持手腕静止。
2. 手表经过测试并在特定的环境中表现出防水防尘的性能。但手表并非专业防水设备，手表可以在
运动时（可接触汗水）、下雨或洗手时使用。
3. 手表不耐海水、酸碱性溶剂、化学试剂等腐蚀性液体。
4. 请在温度0℃至45℃范围内使用本设备，当环境温度过高或过低时，可能会引起设备故障。
5. 请使用本设备随附的充电线进行充电。使用电源适配器充电时，应使用额定输出电压5V、额定输
出电流1A的满足相应安全标准要求的电源适配器。设备充电时，请保持电源适配器、充电线和设备
处于干燥的环境中，请勿使用湿手触摸电源适配器、充电线，并保证电源适配器、充电线和设备未
被雨淋或被液体浸湿。 
6. 产品内含不可拆卸的锂电池，请勿自行更换电池，以免损坏电池或设备。若电池处置不当可能会
导致爆炸。
7. 请勿将设备拆解、撞击、挤压或投入火中，以免发生爆炸。若电池出现严重鼓胀，请勿继续使用。 

服务政策
本产品依法享有国家规定的三包服务，您可以访问黑鲨官网的服务页面，或查阅在线说明书了解具
体细则。
网址：www.blackshark.com

版权所有©2024南昌黑鲨科技有限公司。保留一切权利。

法律声明

本说明书仅供参考，示意图与实物可能存在细微差别，请以实物为准。如出现本说明书与官网描述
不一致的情况，请以官网描述为准。黑鲨可能随时更新本说明书，恕不另行通知。更新内容将会合
入本说明书的新版本中。

1. 在主菜单中，打开应用市场，找到所需的应用，点击应用旁边的“下载”按钮，下载完成后，再
次点击“安装”按钮，进行安装。
2. 您也可以在应用市场中下载“应用宝”，在“应用宝”中下载安装您所需要的应用。“应用宝”
对功耗有较大影响，建议使用后卸载。

在主菜单中，长按需要卸载的应用，点击        图标，点击卸载按钮，按照提示进行卸载。

查看通知
当有通知提醒时，您可以打开通知与状态栏，查看各类消息。

清除通知
如果不想查看某条通知，可快速向右滑动通知，清除该通知。
如果想清除全部通知，可滑动到底部，点击全部清除。

设置应用通知权限
如果不想再看到某应用的通知，可以长按该应用通知，在弹出的界面里关闭开关，该应用的通知将
不再显示在通知与状态栏里。

查看手表状态
您可以在通知与状态栏里查看手表的日期时间、剩余电量、信号强度、Wi-Fi连接状态等信息。

In the main menu, long-press the app you want to uninstall, tap        , tap the "Uninstall" icon, 
and follow the prompts to complete the uninstallation.

通知与状态栏
在任意界面从上往下滑动一次：打开通知与状态栏。

控制中心
在任意界面从上往下滑动两次：打开控制中心。控制中心可以对手表进行快捷设置。点击快捷开
关，可开启或关闭相应快捷功能。长按快捷开关，可快速进入此开关对应功能设置界面（如有）。

Control Center
Swipe down twice from any screen to open the control center. You can quickly configure your 
watch using the control center. Tap a shortcut to enable or disable the corresponding 
function. Long-press a shortcut to quickly access its settings interface (if available).

When the DND Mode icon is       , DND mode is enabled, and the watch is set to silent. When 
the display status icon is       , apps are displayed in a circular format. When the display 
status icon is                 , apps are displayed in a rectangular format.

当勿扰模式图标为        时，手表打开勿扰模式且开启静音；当显示状态为        时，手表内的应用
以圆屏的方式进行显示；当显示状态为 时，手表内的应用以方屏的方式进行显示。支付
宝功能目前专供中国大陆地区用户使用。

勿扰模式

移动网络

飞行模式

排水

Wi-Fi

省电模式

静音

支付宝

蓝牙

显示为圆屏/方屏

一键清理

手电筒

DND Mode

Mobile Network

Airplane Mode

Bluetooth

Display Round/
Rectangle Screen

One-click Cleanup

Drain Water Fashlight

Wi-Fi

Battery Saver

Mute

Calendar

部件上的环保使用年限标识优先于产品上任何与之相冲突或不同的环保使用期限标识。本产品所
有环保使用期限是指在产品说明书规定的使用条件下使用本产品不发生有毒有害物质泄漏的安全
年限。

本表格依据SJ/T 11364 的规定编制。
     ：表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在GB/T 26572规定的限量要求以下。
     ：表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出GB/T 26572规定的限量要求。

环保说明：

充电器组件

表带组件

外壳组件

线路板组件

显示器组件

电池组件

有害物质

铅
(Pb)

汞
(Hg)

镉
(Cd)

六价铬
(Cr(VI))

多溴联苯
(PBB)

多溴二苯醚
(PBDE)

部件名称

产品中有害物质名称及含量

本标识内的数字表示产品（除电池外）在
正常使用状态下，环保使用期限为10年

本标识内的数字表示产品电池在正
常使用状态下，环保使用期限为5年

Parameters

Wireless Connectivity: Bluetooth, Wi-Fi
Battery Capacity: High-Voltage 900mAh
Operating Temperature: 0°C~45°C
Ingress Protection Level: IP67
Bluetooth Transmit Power: ≤20dBm(EIRP)

Certification
FCC ID: 2BCNP-BS-SWMC

Contents
Smart Watch ×1
Strap ×2
Charging Cable ×1
User Guide ×1
SIM Card Eject Tool ×1
Screen Protector ×1

Operating System
Android 8.1

Regulatory Information
Please go to Settings > System > 
About Watch on your watch to find 
information such as product model, 
FCC ID, and product certification marks.

Product Information

Warranty
will provide specified period warranty as the applicable consumer laws in the

consumer’s country of purchase require.
Email:info@blackshark.cc 

Copyright © 2024 Blackshark Technologies (Nanchang) Co., Ltd. All Rights Reserved.

Legal Notice

All illustrations in this guide are for your reference only. The actual device may vary. If there is 
any inconsistency between this guide and the description on the official website, please refer 
to the description on the official website. BLACK SHARK may update this guide without prior 
notice. Changes will be incorporated into new editions of this guide.   

Product Name: Smart Watch
Display: 1.9 inch TFT
Resolution: 360×360 pixels
Input Rating: 5V       1A 

Made in China扫描二维码观看使用视频 Scan the QR code to watch 
the usage video


